



شركة إيفرجرين إنتليجنت المحدودة

Evergreen Intelligent Company Ltd.

في شركة إيفرجرين إنتليجنت المحدودة ، نقدم خدماتنا المتميزة في توريد العمالة، والمقاولات الكهربائية، والمقاولات الميكانيكية في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية.

At Evergreen Intelligent Company Ltd (EIC), we deliver excellence through our core services in manpower supply, electrical subcontracting and mechanical subcontracting across Saudi Arabia.

من نحن

About Us

شركة إيفرجرين إنترليجنت المحدودة هي شركة بدأية وطنية مقرها في جدة، المملكة العربية السعودية، متخصصة في خدمات توريد العمالة والمقاولات الكهربائية والمقاولات الميكانيكية. تأسست الشركة لتلبية الطلب المتزايد في قطاعات البناء والصناعة بالمملكة، وتقدم حلولاً مخصصة وموثوقة وفعالة من حيث التكلفة للعملاء في جميع أنحاء السعودية.

ومن خلال التزامنا القوي بالنزاهة والابتكار والتميز التشغيلي، تساهم بدور فاعل في دعم رؤية السعودية 2030 من خلال تعزيز مشاريع البنية التحتية وبناء قوة عاملة وطنية ماهره.

Evergreen Intelligent Company Ltd (EIC) is a dynamic and growing company based in Jeddah, Saudi Arabia, specializing in manpower supply, electrical subcontracting and mechanical subcontracting services. Established to meet the increasing demands of Saudi Arabia's construction and industrial sectors, EIC delivers customized, reliable and cost-effective solutions to clients across the Kingdom.

With our strong commitment to integrity, innovation and operational excellence, EIC plays a key role in supporting Saudi Vision 2030 by empowering infrastructure development and building a skilled national workforce.



المهمة والرؤية

MISSION & VISION

في شركة إيفرجرين إنترليجنت المحدودة تمثل مهمنا في أن تكون شريكاً موثوقاً ورائداً في مجالات توريد العمالة، والمقاولات الكهربائية، والمقاولات الميكانيكية من خلال تقديم خدمات عالية الجودة، موثوقة، وفعالة من حيث التكلفة تسهم في نجاح مشاريع عملائنا.

At Evergreen Intelligent Company Ltd (EIC), our mission is to become a trusted leader in manpower supply, electrical and mechanical subcontracting by consistently delivering high-quality, reliable and cost-effective services that drive the success of our clients' projects.

تمثل مهمنا في توفير عمالة موثوقة وخدمات فنية تدعم تطوير البنية التحتية والصناعة بما يتوافق مع رؤية 2030.

To supply reliable workforce and technical services that empower infrastructure and industrial development in line with Vision 2030.

”

بني المستقبل
We build the future



المحتوى

The Content

Our Services	05	خدماتنا
About Company	06	نبذة عن التأسيس
Why Choose Us	06	لماذا تختارنا؟
Previous Works	07	الأعمال السابقة
Mechanical Subcontracting	09	المقاولات الميكانيكية
Electrical Subcontracting	10	المقاولات الكهربائية
Dedicated Workforce	11	قوة اعملة مختصة
Our Clients	13	عملائنا
Company Documents	14	مستندات الشركة
Contact Us	16	تواصل معنا



Our Services

خدماتنا



توريـد العـمال Man Power Supply

نقوم بـتوريـد عـمالـة مـاـهـرـة وـنـصـف مـاـهـرـة وـعـمـالـة عـامـة لـأـعـمـال الـبـنـاء وـالـصـيـانـة وـالـمـهـام الصـنـاعـية.
We provide skilled, semi-skilled and general workers for construction, maintenance and industrial tasks.



المقاولات الكهربائية Electrical Subcontracting

نـقـدم كـافـة أـعـمـال الـكـهـرـبـاء، مـن التـركـيب إـلـى الصـيـانـة وـتـحـديـث الأـنـظـمـة لـلـمـبـانـي التـجـارـيـة وـالـصـنـاعـيـة.
Full electrical works, installation, maintenance and system upgrades for commercial and industrial buildings.



المقاولات الميكانيكية Mechanical Subcontracting

خـدـمـات التـكـيـيف، وـأـنـظـمـة الـأـنـابـيب، وـتـركـيب الـمـعـدـات، وـالـصـيـانـة الـمـيـكـانـيـكـية.
HVAC, piping systems, machinery installation and mechanical maintenance.



لماذا أخترتنا؟

Why Choose Us?

في شركة إيفرجرين إنليلجنت المحدودة، نخرج
الشركة مع الابتكار لتقديم التميز في كل مشروع

At **Evergreen Intelligent Company Ltd**, we blend expertise with innovation to deliver excellence in every project



■ Comprehensive Solutions

From construction to manpower supply, we offer end-to-end services tailored to meet all your project needs under one roof.

■ الحلول الشاملة

من البناء إلى توفير القوى العاملة، نحن نقدم خدمات متكاملة مصممة لتلبية جميع احتياجات مشروعك تحت سقف واحد.

■ Quality You Can Trust

We don't just meet standards; we set them. Our commitment to excellence ensures lasting, high-quality results.

■ جودة يمكنك الوثوق بها

نحن لا نكتفي بتلبية المعايير فحسب، بل نضعها أيضاً. إن التزامنا بالتميز يضمن الحصول على شائج عالية الجودة ودائمة.

في كل مشروع، نحن لا نبني الهياكل فقط؛ بل نبني الثقة والجودة التي تصمد أمام اختبار الزمن. في شركة إيفرجرين إنليلجنت المحدودة، التزامنا بالتميز هو أساس نجاحنا.

In every project, we don't just build structures; we build trust and quality that stand the test of time. At Evergreen Intelligent Company Ltd, our commitment to excellence is the foundation of our success.

Previous Projects

المشاريع السابقة



Previous Projects

المشاريع السابقة



نحن في شركة إيفرجرين إنترليجنت المحدودة نمتلك خبرة واسعة في المقاولات الميكانيكية الشاملة للمشاريع الصناعية والتجارية والسكنية. يضم فريقنا الميكانيكي فنيين معتمدين ومدربين على تنفيذ واختبار وصيانة أنظمة ومعدات البنية التحتية الحديثة.

At Evergreen Intelligent Company Ltd (EIC), we specialize in delivering comprehensive mechanical subcontracting solutions for industrial, commercial and residential projects. Our mechanical team is trained and certified in the installation, testing and maintenance of a wide range of systems and equipment critical to modern infrastructure.

Our expertise includes:

تشمل خدماتنا:

- Ⓐ **أنظمة التكييف والتهوية والتدفئة (HVAC)**
HVAC (Heating, Ventilation & Air Conditioning) systems
- Ⓐ **شبكات السباكة وأنظمة الأنابيب**
Plumbing and piping systems
- Ⓐ **شبكات مكافحة الحرائق وتركيب المضخات**
Firefighting networks and pump installations
- Ⓐ **أنظمة الهواء المضغوط والغازات الصناعية**
Compressed air and gas systems
- Ⓐ **صيانة الأعطال الميكانيكية وحل المشكلات الفنية**
Maintenance and troubleshooting of mechanical equipment
- Ⓐ **أعمال ميكانيكية للمصانع والمخازن ومحطات الطاقة**
Mechanical works for factories, warehouses and power



تقدّم شركة نحن خدمات مقاولات كهربائية احترافية ل مختلف القطاعات مثل البناء والصناعة والخدمات اللوجستية والبنية التحتية. يعمل لدينا كهربائيون مرخصون وفنيون ذوي خبرة في تنفيذ الأنظمة الكهربائية ذات الجهد المنخفض والعالي للمراقب الكهربائي والحساسة.

We provides expert electrical subcontracting services for a wide range of sectors including construction, manufacturing, logistics and infrastructure. Our licensed electricians and technical teams are experienced in executing both low- and high-voltage systems for large-scale and mission-critical facilities.

Our expertise includes:

تشمل خدماتنا:

- تمديد الأسلك الكهربائية، ولوحات التوزيع، والقواطع
Electrical wiring, distribution panels and main breakers
- تركيب أنظمة الطاقة والإلزارة
Power and lighting systems installation
- أنظمة مجاري الكابلات والأنابيب والتآريض
Cable tray systems, conduits and earthing
- أنظمة التحكم والأتمتة
Control panels and automation systems
- خدمات صيانة الأعطال الكهربائية الطارئة
Electrical maintenance and emergency repair services
- تحديث الأنظمة الكهربائية وتطوير الكفاءة الطاقية
Energy-efficient system upgrades and retrofits



Dedicated Workforce

عمال البناء لدينا ليسوا مجرد موظفين بل حرفيين يفتخرون بعملهم. من خلال نهج موحد يتعاونون لتجسيد رؤيتك المعمارية، لبناء تلو الأخرى. نساعدك على بناء هيئات تتصدى أمام اختبار الزمن، وتجسد الجودة والمتانة.

Our construction workers are not just employees but craftsmen who take pride in their work. With a unified approach, they collaborate to bring your architectural visions to life, brick by brick. we help you build structures that stand the test of time, embodying quality and durability.

في شركة إيفرجرين إنترليجنت المحدودة، نحن متخصصون في توفير عمال البناء ذوي المهارات العالية والذين يعتبرون ضروريين لدفع مشاريعك إلى الأمام



At **Evergreen Intelligent Company Ltd**, we specialize in providing highly skilled construction workers who are essential to driving your projects forward

يتم تدريب كل عامل بناء نوفره لتقديم أداء متميز في العمل. مع التركيز القوي على السلامة والكفاءة والجودة، تضمن فرقنا إكمال مشاريع البناء الخاصة بك بأعلى المعايير



Every construction worker we supply is trained to deliver excellence on the job. With a strong focus on safety, efficiency and quality, our teams ensure that your construction projects are completed to the highest standards.



Manpower List

قائمة القوى العاملة

يضم فريقنا كهربائيين، فنيين، متخصصين في التكييف، لحامين، فني تركيب، وعمال. جميعهم مدربون ومعتمدون في مجال السلامة.

Our team includes electricians, technicians, HVAC specialists, welders, fitters and laborers. All workers are trained and safety-certified.

Categories	Categories	Categories	Categories	
Civil	Scaffolding	Painting	Transport (Drivers/Crane)	
Civil Helper	Scaffolder TUV	Roller Painter	Light Driver	
Carpenter (Shuttering)	Scaffolder Lead Man	Spray Painter	Heavy Driver	
Tile Fitters	Scaffolder Foreman	Tank Painter	Coaster Driver	
Plaster Mason	Scaffolder Supervisor	Painter Foreman	Ambulance Driver	
Block Mason	QA/QC Inspector	Painter Supervisor	Forklift Operator	
Mason	Mechanical (Ironwork)		Bobcat Operator	
Gypsum Worker	Grinder Man	Rigger	Dump Truck Driver	
Steel Fixer	Iron Worker	Rigger Level 1	Loader Operator	
Cleaner	Iron Worker Helper	Rigger Level 2	Back Hoe Operator	
Data Control	Iron Worker Lead Man	Rigger Level 3	Electrical & Glass	
Store Keeper	Iron Worker Foreman	Ducting		Electrician
Civil Lead Man	Iron Worker Supervisor	Duct Fitter	Electrician Technician	
Civil Foreman	QA/QC Inspector	Duct Fabricator	Electrical Helper	
Civil Supervisor	Engineer	Duct Helper	Electrician Technician	
Civil Engineer	Piping		Electrician Supervisor	
Civil QA/QC Inspector	Pipe Fitter	Duct Foreman	QA/QC Inspector	
Civil QA/QC Manager	Pipe Fabricator	Duct Supervisor	Electrical Engineer	
Mechanical (Millwright)		Piping Helper	Instrumentation	
Mill Wright Fitter	Piping Foreman	Duct Engineer	Instrument Fitter	
Mill Wright Technician	Piping Supervisor	Welding (TUV Certified)		Instrument Technician
Mill Wright Helper	Rigger (TUV) 3	Welder 3g/4g	Instrument Loop	
Mill Wright Lead Man	Fire Alarm	Welder Co2	Instrument Helper	
Mill Wright Foreman	Piping QA/QC Engineer	Welder 6g	Instrument Foreman	
Mechanical Inspector QC	Fabrication (Vessels & Tanks)		Instrument Supervisor	
Mill Wright QA/QC Inspector	Tank /Vessel Fabricator	Welder Automatic 3g/FCAW	QA/QC Inspector	
Safety & HSE		Tank Fittar	Cladding	
Safety Officer	Tank Pentar	Welder Tig & Argun CS	Cladding febriicator	
Safety Supervisor	Tank Fabricator Foreman	Welder Tig & Argun SS	Cladding fitter	
Safety Engineer	Tank Fabricator Supervisor	Welder Down Hand		
HSE Manager	QA/QC Inspector	Welder Forman		
		Welder Supervisor		



لماذا تعد شركة إيفرجرين إنترليجنت المحدودة الداعم الأمثل لك؟

Why Evergreen Intelligent Company Ltd (EIC) is Your Optimal Supporter?

استراتيجيات متقدمة ... لنجاح مستدام

نستخدم استراتيجيات متقدمة لضمان تقديم خدماتنا بأعلى جودة، مع التركيز على

- تدريب القوى العاملة بأحدث الأساليب والتقنيات لضمان جاهزيتهم لسوق العمل
- تحليل احتياجات العملاء بدقة لفهم متطلباتهم وتخصيص حلولنا وفقاً لذلك
- إعطاء الأولوية لرضا العملاء من خلال التحسين المستمر لتجربة الخدمة



هدفنا ... تحقيق أهدافكم

هدفنا الرئيسي هو تقديم الخدمات التي تتوافق مع أهداف شركتكم، ومساعدتكم على تحقيق النجاح المستدام والنمو في قطاعكم



الالتزام بمعايير الجودة

نحن ملتزمون بتطبيق أعلى معايير الجودة في كل خطوة نتخذها، بدءاً من اختيار القوى العاملة الماهرة وصولاً إلى تقديم خدمات متكاملة لعملائنا



Advanced strategies ... for lasting success

We employ advanced strategies to ensure we deliver top-quality services, focusing on:

- Training manpower with the latest methods and techniques to ensure they are fully prepared for the labor market.
- Accurately analyzing customer needs to understand their requirements and tailor our solutions accordingly.
- Prioritizing customer satisfaction by continuously improving and enhancing the service experience.

Our Goal ... Achieve Your Goals

Our primary objective is to offer services that align with your company's goals, helping you achieve sustainable success and growth in your sector.

Commitment to Quality Standards

We are dedicated to applying the highest quality standards in every step we take, from selecting skilled manpower to delivering comprehensive services to our clients.



Our Clients

عملاؤنا

نفخر بخدمة شركات في مجالات البناء واللوجستيات والبنية التحتية في جميع أنحاء المملكة.

We proudly serve companies in construction, logistics and infrastructure across Saudi Arabia.

We Are Happy With.

نحن سعداء مع

			
 مجموٰعہ سعید بن لادن السعودية SAUDI BINLADIN GROUP		 جبل عزیز للبناء والتجهيز المتكامل GULF CONSOLIDATED CONTRACTORS CO.	 حديد heddeed
	 Arabia Olive Business Management Solutions	 OLAYAN	
 المدينة الملكية للجبيل وينبع Royal Commission for Jubail & Yanbu	 Saudi Archirodon Ltd.	 SINOPEC	
	 أرامكو السعودية saudi aramco		

Registration Certificate

شهادة تسجيل



Commercial Registration Certificate

Company EVERGREEN INTELLIGENT

- National Number : 7050687313
- Release date : 10/07/2025
- Entity Type : Limited liability company
- Company Characteristics : (One person)
- Status : Active

Basic data of the commercial register



1900
mc.gov.sa





TIN 3131167399 رقم الم Contrib
Certificate No. 100251144549179 رقم الشهادة
Certificate date 12/07/2025 تاريخ الشهادة



هيئة الزكاة والضريبة والجمارك
Zakat, Tax and Customs Authority

المملكة العربية السعودية
Kingdom of Saudi Arabia

شهادة تسجيل في ضريبة القيمة المضافة

VAT Registration Certificate

تشهد هيئة الزكاة والضريبة والجمارك بأن المكلف أدناه مسجل في ضريبة القيمة المضافة بتاريخ ١٢-٠٧-٢٠٢٥ AD
The Zakat, Tax and Customs Authority certifies that taxpayer below is VAT registered on 12/07/2025 AD

Taxpayer Name	Company EVERGREEN INTELLIGENT	اسم المكلف
VAT Registration Number	313116739900003	رقم التسجيل الضريبي
Effective Registration Date	2025/08/01	تاريخ نفاذ التسجيل
Taxpayer Address	23534, Jeddah, Al Nuzhah Dist	عنوان المكلف
CR / License Contact / ID No	7050687313	رقم السجل التجاري / الرخصة / العقد / الهوية
Tax Period	Quarterly	الفترة الضريبية
First Filing due date	2025/10/31	تاريخ استحقاق أول إقرار ضريبي

ملاحظة: كمحلفين مسجلين في ضريبة القيمة المضافة، لا يجوز لكم تحصيل ضريبة القيمة المضافة من عملائكم قبل تاريخ نفاذ التسجيل في الضريبة. و في حال تبين غير ذلك ستقوم هيئة الزكاة والضريبة والجمارك بتنفيذ الغرامات المستحقة.

Note: As a VAT registered taxpayer, you are not allowed to collect VAT from your customers prior to the effective date of the tax registration. If otherwise approved, The ZAKAT, Tax and Customs Authority will impose the applicable penalties.





تواصل معنا Contact Us

النужدة، جدة
Al Nuzha, Jeddah

0559481660

info@evergreen.sa
evergreenintelligent@gmail.com
evergreen.sa

